



Date: 5th April 2023

التاريخ: ٥ أبريل ٢٠٢٣ م

Dear Distinguish Shareholders

الأفاضل: مساهمي الشركة المحترمون

After compliments,

تحية طيبة وبعد،،،

Oman Cement Company wants to inform its respected shareholder that the board in it's meeting dated 5th April 2023, accepted the resignation of the following board members due to the conclusion of the share purchase agreement between The Investment Authority Company S.P.C. and Huaxin (Hong Kong) International Holdings Limited :

- Mr. Rashid Sultan Al Hashmi
- Mr. Mohammed Sulaiman Al Salmi
- Mr. Mohammed Abdullah Al Harthi

Effective 5th April 2023.

تود شركة أسمنت عمان ش.م.ع.ع. إبلاغ مساهميها الكرام عن قبول مجلس الإدارة في اجتماعه المنعقد بتاريخ ٥ أبريل ٢٠٢٣م استقالة الأعضاء التالية أسماؤهم من عضوية مجلس الإدارة وذلك لإبرام اتفاقية شراء أسهم بين شركة جهاز الاستثمار ش.ش.و وشركة هواشين (هونج كونج) إنترناشيونال القابضة المحدودة:

- الفاضل/ راشد بن سلطان الهاشمي
- الفاضل/ محمد بن سليمان السالمي
- الفاضل/ محمد بن عبدالله الحارثي

اعتبارًا من تاريخ ٥ أبريل ٢٠٢٣م.

The board also accepted the appointment of the following individuals as temporary board members starting from 5th April 2023 until the company's next Ordinary General Meeting which will be disclosed shortly.

كما وافق المجلس على تعيين الأفاضل التالية أسماؤهم كأعضاء مؤقتين لمجلس إدارة الشركة اعتبارًا من تاريخ ٥ أبريل ٢٠٢٣م إلى حين اجتماع الجمعية العامة العادية القادم والذي سيتم الإفصاح عن مواعده عما قريب.

- **Mr. Li Yeqing**

is a CEO, Secretary of the Party Committee, and senior engineer at Huaxin Group Co., Ltd. He holds a Bachelor of Engineering, Master of Engineering, and PHD of Business Administration. He joined Huaxin Cement Plant in 1987 and held various positions. He also serves as Vice Chairman of China Building Materials Federation and China Cement Association, Chairman of Hubei Building Materials Federation, and concurrently served as Executive Vice Chairman of the Sixth Council of China Building Materials Federation.

- **الفاضل/ لي يسنج**

الرئيس التنفيذي وسكرتير اللجنة التنفيذية وكبير المهندسين في مجموعة شركات هواشين. كما أنه حاصل على درجة البكالوريوس في الهندسة وماجستير في الهندسة ودكتوراة في إدارة الأعمال. انضم الفاضل Li Yeqing إلى شركة هواشين للإسمنت في عام ١٩٨٧م وتولى العديد من المهام الإدارية. كما أنه يشغل منصب نائب رئيس الاتحاد الصيني لمواد البناء وجمعية الأسمنت الصينية، ورئيس اتحاد هوبي لمواد البناء، وعمل في الوقت نفسه نائبًا تنفيذيًا لرئيس مجلس الإدارة للاتحاد السادس لمواد البناء الصيني.





- الفاضل/ سو جانج

- **Xu Gang**

He is currently the Vice President of the Hauxin Company. He has worked in various leadership roles in cement companies such as Safety Engineer and Technical Manager. He then served as a director in Lafarge and Huaxin Cement. Mr. Xu Gang holds an MBA from Tsinghua University and a bachelor's degree in safety engineering from China University of Geosciences and a Bachelor's in Financial Management from Huazhong University of Science and Technology.

يشغل حاليًا منصب نائب رئيس شركة هواشين. كما عمل في مناصب قيادية مختلفة في شركات الإسمنت كمهندس سلامة ومدير تقني. ثم شغل منصب مدير عام في شركة لافراج وهواشين للإسمنت. الفاضل سو جانج حاصل على ماجستير في إدارة الأعمال من جامعة تسينغهاوا ودرجة البكالوريوس في هندسة السلامة من جامعة الصين لعلوم الأرض وبكالوريوس في الإدارة المالية من جامعة هواشنونغ للعلوم والتكنولوجيا.

- الفاضل/ إيان رايلي

- **Mr. Ian Riley**

is the CEO of the World Cement Association. Prior to this, he held various positions such as executive director of Tianqiao International (Shanghai) Consulting Company, the President of Asilinko Information Technology (Shanghai) Co., Ltd, the General Manager of SIP (Shanghai), Information Director, and the assistant and the Vice President to the Xeroc Ltd. He also served as the head of Holcim Group's China region. Mr. Riley has a bachelor's and master's degree in engineering from the University of Cambridge.

هو الرئيس التنفيذي لجمعية الأسمنت العالمية. وشغل في السابق العديد من المناصب مثل المدير التنفيذي لشركة Tianqiao International (Shanghai) Consulting Company ، رئيس Asilinko Information Technology (Shanghai) Co., Ltd ، المدير العام لـ SIP (شنغهاي) ، مدير المعلومات ، ونائب رئيس شركة Xeroc Ltd. كما شغل منصب رئيس مجموعة Holcim في الصين. يحمل الفاضل رايلي درجتي البكالوريوس والماجستير في الهندسة من جامعة كامبريدج.

Salim Abdullah Al Hajry
Chief Executive Officer



م. سالم عبدالله الحجري
الرئيس التنفيذي

